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MAGNETOGRAM 

IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE 
PO KONČANEM DELOVNEM POSVETU SLOVENSKIH ŽUPANOV 

(Ljubljana, 18. februar 2008) 
 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Bila je zelo temeljita in živahna razprava in velika podpora 
predlogu, da vlada ponovno poskusi s predlaganjem Zakona o ustanovitvi pokrajin, delno noveliranega. 

Prevladalo je prepričanje, da v kolikor zdaj ne uspemo, bo v nekem doglednem času v Sloveniji težko 

ponovno prišlo do koncentracije tolikšne energije, da uspemo z regionalizacijo. Je pa to projekt, ki ga 

Slovenija potrebuje in to čim prej za hitrejši in bolj enakomeren razvoj. 

 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA): Kakšen bo ta noveliran predlog? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vlada bo skušala upoštevati vse tiste pripombe, ki jih je tako 
ali tako skušala upoštevati v drugem branju. Zakon je bil namreč zavrnjen v prvem branju, kjer se ne 

odloča o konkretnih popravkih in amandmajih, ampak zgolj o tem ali je predlog ustrezna osnova za 

nadaljnjo obravnavo. Tako, da to lahko naredimo in bomo tudi naredili. Vendar pa je temeljni koncept 

takšen kot je, ker drugačen tudi ne more biti.  

 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA): Torej ostajate pri 14 pokrajinah? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ta številka je bila usklajena tudi na sestanku parlamentarnih 
strank, 6. aprila leta 2007. Na podlagi te uskladitve je vlada sploh predlagala takšen zakon. 

 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA): Ampak ta številka je zdaj doživela zavrnitev v državnem zboru. 
Boste vztrajali pri štirinajstih?   
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Na podlagi te razprave, ki je bila danes, še posebej lahko 
rečem, da v DZ zavrnitve ni doživela nobena konkretna rešitev, ampak, da je šlo – tudi po prepričanju 

zelo velikega števila županov – za politično odločitev, ko se je enostavno glasovalo proti projektu brez 

tega, da bi se imelo alternative. Konec koncev nihče od tistih, ki so govorili, da je število pokrajin 

preveliko, ni imel poguma, da bi predlagal tisto pokrajino, ki naj se črta iz zemljevida. 

 

JERNEJ VERBIČ (POP TV): Kaj zdaj to pomeni? Se boste spet sestali z vsemi parlamentarnimi 
strankami in se ob tem znova pogovarjali z njimi, koalicijo in opozicijo.   

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, vlada bo pripravila dopolnjen zakon o ustanovitvi 
pokrajin in na tej podlagi bo stekla procedura kakršno že poznamo, vključno s posvetovanjem z 

opozicijo. Pričakujemo pa tukaj prvič bolj korektno sodelovanje in drugič pričakujemo, da se bo držala 
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beseda. Tako, da tisto, kar neka stranka, predsednik ali vodja poslanske skupine obljubi, na koncu tudi 

izpolni. 

 

PETRA BEZJAK (TV SLOVENIJA): Kaj pa pričakujete od županov, glede na to, da ste se danes 
sestali z njimi? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Slovenski župani so tisti, ki so z neposredno izvolitvijo na 
svobodnih demokratičnih volitvah predstavniki lokalnih skupnosti. Slovenski župani so tisti, ki vodijo 

občinske in mestne svete. Skoraj 90 % občinskih in mestnih svetov je podprlo projekt pokrajin. Se pravi, 

gre za neko podporo, ki ima legitimno podlago. Takšna kot je tudi legitimna podlaga izvoljenih 

poslancev. Tako, da tukaj ne govorimo kar o neki sestavi, ampak govorimo o tistih, ki so tukaj poklicani, 

da sodelujejo pri odločanju in ki so tisti, ki bodo sodelovali pri realizaciji tega projekta. Poleg tega pa je 

kar nekaj županov tudi poslancev, se pravi tudi neposredno odločajo v državnem zboru. 

 

MOJCA ZORKO (DNEVNIK): V kolikem času pa bo predlagan ta nov predlog? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zelo hitro, ker časa ni veliko. Danes je bilo še posebej 
poudarjeno, da se moramo vsi zavedati dejstva, da v kolikor v tem mandatu ne uspemo z 

izglasovanjem teh temeljnih zakonov za ustanovitev pokrajin, potem se z novim mandatom državnega 

zbora vsa procedura začne znova in ni niti teoretičnih možnosti, da bi jo dokončali do lokalnih volitev 

leta 2010. Tudi ta rezervni datum za ustanovitev pokrajin je realno možen samo v primeru, če temeljno 

zakonodajo sprejmemo v tem mandatu. 

 

NIKA REPOVŽ (RADIO SLOVENIJA): Sledijo zdaj še usklajevanje o ostalih zakonih, zlasti o 
financiranju? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vsi zakoni, ki so v proceduri, so bili usklajevani in v veliki meri 
usklajeni tudi z opozicijo, še preden jih je vlada sploh predlagala v DZ. Poleg tega pa so postopki za 

dopolnitve odprti tudi v drugem oziroma v posamičnih primerih tudi v tretjem branju.  

 
 


